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متن پرسش

سلام علیکم جناب ملاصدرا راجع به مخلدین در آتش چه نظری دارند؟آیا نظرشان این است که عذاب

برایشان شیرین و گواراست؟آیا امام هم این معنا را قبول دارند؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: ملاصدرا در ابتدا یعنی در کتاب اسفار پیرو نظر محیالدین معتقد بوده کافر

مخلَّد در جهنم است ولی مخلَّد در عذاب نیست. ولی بعداً در کتاب عرشیه نشان داده از این نظر عدول

کرده و معتقد است کافر مخلَّد در عذاب است و حضرت امام«رضوانااللهتعالیعلیه» نیز به همین نظر

اخیر معتقدند. موفق باشید


